
Föräldramöte GUIF F08 den 15/2 2018 
 

• Jeanette informerar om vårens cuper: 
o 23-25 feb: Bygma cup 
o 3 mars: Minicup Stiga arena 
o 5-7 april: Irstablixten 
o 25-27 maj: Järnvägen cup 

 
Dessutom tillkommer eventuellt ett eget sammandrag i april och ett sammandrag i 
Strängnäs. 
 

Vi har ett ganska intensivt spelschema den här våren. Nästa år blir det mer seriespel 
och färre cuper. Då kommer vi att spela 5-manna. Om man har svårt att hinna med 
att skjutsa tjejerna till cuperna i vår, fråga gärna om samåkning på laget.se i 
Gästboken. (Facebook-sidan når inte alla, så använd Gästboken för kommunikation 
som ska nå alla.) 
 

• Jeanette påminner alla om att anmäla tjejerna i god tid till träningar, cuper och andra 
evenemang på laget.se. 
 

• Under maj månad kommer vi att köra utomhusträning på gräs två gånger i veckan 
inför Järnvägen cup. Det kan bli andra träningstider än idag, beroende på tillgång till 
planer. Bra om alla som ska med på Järnvägen deltar minst två gånger för att få 
känslan för handboll på gräs.  
 

• För närvarande pågår försäljning av Sverigelotter. Slutredovisning 15 mars. Därefter 
kommer Ida Gäfvert samordna en försäljning av ”Box 197” vilket handlar om 
försäljning av tacokit, pizzakit, köksgeråd m.m. Varje paket kostar 150 kr och då går 
40 kr till laget. 

Vi tittade på den ekonomiska redovisningen som vår kassör Maria Ålund 
sammanställt. Vi hade cirka 15 000 kr vid säsongens start och siktar på att gå på 
sommarlov med ungefär samma summa. Alla är eniga om att det är bra att blanda så 
att varje spelare betalar en del (t.ex. av gästkort) och att lagkassan står för en del.  

Om vi har sammandrag är ett förslag att göra fruktsallad eller andra ”nyttiga 
mellanmål” och sälja i kiosken.  

• Några frågor som kom upp slutligen: 
- Måste alla spelare och föräldrar stanna kvar hela dagen vid cuper/sammandrag 

även om det lag man själv spelar i har spelat klart sina matcher? (Samma om det 
egna laget börjar spela senare på dagen, måste man ändå komma tidigt?). Vi kom 
fram till att testa vid Irstablixen att bara följa tiderna för det lag man spelar i.  

- Det har ibland bara varit en tränare som kört träningen själv med 15 tjejer, hur ser 
det ut med planeringen? Flera föräldrar erbjöd sig att ställa upp förutsatt att 
tränarna lägger ut på laget.se eller sms-ar om det blivit sjukdom eller tränare fått 
förhinder.  

- Kan vi ha träningar som börjar senare än kl 1700, det är svårt att hinna från 
jobbet och skjutsa? Jeanette svarar att det alltid är svårt med träningstider, men 
att det går att försöka. Några föräldrar vill å andra sidan inte ha för sena 
träningar, då tjejerna blir trötta om vi slutar framåt 19/20-tiden. 



- Finns det infomaterial/affisch att sprida på skolor för att få fler tjejer att komma 
till vårt lag? Linda Toftling erbjöd sig att skicka ut till skolor för spridning om 
någon kan ta fram en affisch. 
 

• Nytt föräldramöte blir i maj vid säsongsavslutning.  
 
 
 

 


